
Krajevna skupnost Žabja vas                                                                                     4.4.2022 

Šentjernejska cesta 10 

8000 Novo mesto 

 

 

Zadeva:  Zapisnik 18. seje Sveta KS Žabja vas, z dne 13.1.2022, v prostorih KS Žabja vas. 

 

Prisotni:  

Marta Medle, Matija Šega, Emil Pureber, Robert Sotler in Andrej Kastelic 

Dnevni red: 
 

1. Pregled zapisnika 17. seje Sveta KS Žabja vas 

2. Odločitev za nakup igral in ograje  (sofinanciranje KS/MO 50/50%) (priloga) 

3. Nakup prikazovalnikov hitrosti (sofinanciranje KS/MO 30/70%)  

4. Investicija v posodobitev javne razsvetljave (sofinanciranje KS/MO 30/70%)   

5. Nadaljevanje prenove podstrešja na krajevni hiši  

6. Razno 

 

Ad 1: Pregled zapisnika 17. seje Sveta KS Žabja vas 
Člani so soglasno potrdili zapisnik 17. seje.  
 
Ad 2: Odločitev za nakup igral in ograje  (sofinanciranje KS/MO 50/50%) 

Ponudba za igralo je 8.999,21 eur s primerno podlago in panelno ograjo ob cesti.  
Debata o ponudbi in celostni ureditvi okolice objekta. 
Sklep: Izbiro in nakup igral smo prestavili v leto 2023, ko se bo celostno urejala okolica 
krajevne hiše. Člani Sveta smo se odločili za idejni projekt celostne ureditve objekta, ki ga je 
pripravil absolvent arhitekture Matevž Šega.  Smiselno je počakati na pričetek  rekonstrukcije 
Šentjernejske ceste in posledično mejno izravnavo.  
 
Ad 3: Nakup prikazovalnikov hitrosti (sofinanciranje KS/MO 30/70%). 

S strani skupnosti občin (SOUOD) so nam svetovali prikazovalnike na sončne celice. Trije 
prikazovalniki bodo stali okoli 9.000 EUR. KS bo izvedla zbiranje ponudb in izbrala 
najugodnejšega ponudnika.  
Sklep: Predsednik prične po prejemu Odločbe s strani MO z zbiranjem ponudb. Zaveza v 
pogodbi z MO bo, da so prikazovalniki namenjeni samo KS Žabja vas in se brez soglasja 
odgovorne osebe in članova Sveta KS ne bodo premikali iz območja KS. Premiki prikazovalnikov 
na območju KS se bodo izvajali na osnovi ocene prometnega strokovnjaka s strani SOUOD.  
 



Možne lokacije za prvo postavitev: 

• Lobetova ulica-občasni premiki v obe strani vožnje 

• Knafelčeva ulica-smer Agroservis 

• Drejčetova pod – v bližini Športnega parka 
 
Sklep: Člani soglasno podprejo nakup prikazovalnikov z izbiro najcenejšega ponudnika. 
 
Ad 4: Investicija v posodobitev javne razsvetljave (sofinanciranje KS/MO 30/70%). 
Zgornja meja investicije, ki jo v zvezi projekta za sofinanciranje lahko črpamo je 40.000 EUR. 
MO bo prispevala 28.000 EUR, KS 12.000 EUR.  
Predvidene so dodatne svetilke: Lobetova ulica-1, Avšičeva ulica- 4, Drejčetova pot 33 – 
premik obstoječe luči za 1m, da se lahko postavi ekološki otok, Drejčetova pot 4 – prehod za 
pešce + 1 luč, križišče Na lazu pri smetnjakih, če bo ostalo še sredstev bi postavili luč še v slepi 
krak ulice Pot na Gorjance. 
 
Ad 5: Nadaljevanje prenove podstrešja na krajevni hiši. 
Poskusili bomo izpeljati s pomočjo krajanov. Prostovoljna dela in donacije. 
 
Ad 6: Razno 

- Nimamo nobenega orodja (metla, grablje, lopata, samokolnica…), primanjkuje nam 
kozarcev, skodelic in ostalega gospodinjskega pribora ter čistil, v sejni sobi in predsobi 
ni ustreznih luči, zunaj za hišo manjka zunanja senzorska luč. Sklep: Soglašamo, da se 
nabavi kar je potrebno. Dogovorjeno je, da se vodi evidenca inventarja na tabli v fizični 
obliki, ki bo ves čas v prostoru KS.  

- Člani Sveta soglašamo, da se v imenu KS napiše dopis na DRI, da se izvede 
rekonstrukcija glavnega križišča kot je to izvedeno pri »tabletki«. Tej ideji se nagiba 
tudi projektant križišča z zavijalnimi pasovi. DRI bomo v dopisu prosili za preučitev 
opcije za krožišče.  

- Za pridobitev dodatne cestne površine za  izpeljavo kolesarske steze proti središču NM, 
predlagamo prestavitev spomenika NOB na centralni prostor ob rekonstrukciji križišča. 
V imenu KS bomo poslali dopis odgovornim. 

- Drejčetova in Ravnikarjeva – postavitev nizke cestne ovire za zmanjšanje hitrosti. To 
bo poskusna postavitev z meritvami.  

- Na Lazu – celovita ureditev enosmernega prometa. Strokovnjak s strani SOUOD bo 
pripravil strokovno mnenje, ki ga bomo predstavili krajanom ulice. V kolikor bo preveč 
nasprotovanj, bomo idejo o enosmernem prometu opustili.  

- Postavitev prometnega znaka za slepo ulico v slepem kraku Knafelčeve ulice. 
- Dodatna prometna ogledala se lahko postavijo z dovoljenjem SOUOD, če krajani 

ogledala sami financirajo (gre za lokacije, kjer je manj hiš). 
- Lobetova ulica: zaradi poslabšanja prometnih razmere smo prejeli pobudo posameznih 

krajanov za zaporo ulice na vrhu klanca, kot je že nekdaj bila. Smo v pridobivanju 
strokovnega mnenja s strani  SOUOD. Z mnenjem bomo seznanili krajane in v kolikor 
bo preveč nasprotovanj, bomo idejo o zapori ulice opustili.   

 
      Zapisal:                                                              Robert Sotler, predsednik Sveta KS Žabja vas 
 Matija Šega 
Tajnik KS Žabja vas             
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